
 

 

 
 

20. 1. 2025 
Karlovy Vary 

 
 

Zápis z jednání Komise pro bezpečnost a zajištění  
veřejného pořádku ve městě 

 
Jednání Komise pro bezpečnost a zajištění veřejného pořádku ve městě  se uskutečnilo v pondělí 13. 
1. 2025 od 14:00 do  16:00 hodin, v zasedací místnosti ve II. patře budovy Městské policie 
Karlovy Vary, ul. Moskevská 34, Karlovy Vary 360 01. 
 
Přítomni: Jakub Žikeš, Zdeňka Batíková, Martin Mareš, Dis., Jan Fikrt, Dis., Bc. Albert Tošovský, 
Roman Bilský, Ing. Tomáš Matějček 
 
Omluveni:  
 
Neomluveni:  
 
Hosté: Bc. Marcel Vlasák, MBA 
 
 
Program jednání: 
 

1. zahájení jednání a schválení programu  
 

2. informace velitele městské policie k silvestrovské noci v Karlových Varech (zejména situace 
na ulicích T. G. M., Jaltská, Zahradní, okolí hotelu Thermal). 
 

3. návrhy na stabilizaci personálního stavu strážníků městské policie 
 

4. informace o podaných projektech se žádostmi o dotace na MV ČR a KÚ Karlovarského kraje 
a jejich projednání 
 

5. diskuse, různé, závěr 
 

 
Jednání zahájil a řídil předseda komise pan Jakub Žikeš. 
 
1. zahájení jednání a schválení programu  
Program jednání byl schválen. 

 
2. informace velitele městské policie k silvestrovské noci v Karlových Varech (zejména situace 
na ulicích T. G. M., Jaltská, Zahradní, okolí hotelu Thermal) 
Výkon služby městské policie byl 31. 12. posílen, stejně jako na Štědrý den; OPIS obdržel několik 
oznámení týkajících se rušení nočního klidu a používání zábavní pyrotechniky v okrajových částech 
města, řešeny byly 4 stížnosti; nic mimořádného se neudálo; nahlášen byl 1oficiální ohňostroj, počet 
ohňostrojů má klesající tendenci. 



3. návrhy na stabilizaci personálního stavu strážníků městské policie 
V současné době je doplněný personální stav strážníků, ale chybí 4 asistenti prevence kriminality. 
Vedení městské policie se nyní zabývá stabilizací strážníků, a to hledáním vhodné formy benefitů 
nebo platového zvýhodnění. Stát přenáší stále více úkolů na samosprávy, v případě městské policie 
bohužel bez jakýchkoliv finanční kompenzace. Vytvoření stabilizačního portfolia již velitel MP 
projednává s paní primátorkou.  
V rámci diskuse zazněly od členů komise návrhy: věrnostní příplatek, stabilizační příplatek, služební 
městské byty apod.  
Tento bod komise přesouvá na další pracovní jednání, jehož se zúčastní paní primátorka. 
 
4. informace o podávaných projektech se žádostmi o dotace na MV ČR a KÚ Karlovarského 
kraje a jejich projednání 
Projekt: Karlovy Vary – asistent prevence kriminality 2025 
Asistenti prevence kriminality v Karlových Varech působí od roku 2013 a jejich činnost je hrazena 
z několika zdrojů. Garantem je pochopitelně statutární město, které finanční prostředky od počátku 
alokuje v rámci rozpočtu MP, čímž se eliminuje případný výpadek dotačního titulu. Další zdroje 
plynou v rámci dotačních titulů z programů MPSV (EU) a MV.   
Jejich činností je pravidelný dohled na městských ubytovnách, spolupráce se strážníky při řešení 
konfliktů a  spolupráce prostřednictvím MP se sociálním odborem a odborem majetku. Zároveň 
dochází k eliminaci výskytu závadových osob. 
Cílený dohled ve výše uvedených lokalitách pomáhá doplnit kontrolní činnost strážníků, čímž se daří 
v kratším časovém úseku eliminovat nežádoucí vlivy. Velmi často jsou daná opatření zaměřena na 
skupinky mladistvých z nízkopříjmových rodin, často se kumulujících na soukromých ubytovnách, 
kteří se následně dopouštějí protiprávního anebo alespoň nemravného jednaní.  

Asistenti jsou rovněž zapojování do aktivit oddělení prevence a dohledu. Vypomáhají strážníkům při 
preventivních akcích určených školní mládeži, např. Dny pro mateřské školy v Centru zdraví a 
bezpečí, Dopravní soutěže mladých cyklistů, Dny s městskou policií, apod. Obzvláště přínosné je 
zapojení asistentů na základních a speciálních školách s vyšším podílem dětí pocházejících ze sociálně 
slabého prostředí, kde na řadu dětí působí jako autority a vzory. Řada těchto dětí zároveň asistenty 
osobně zná právě z lokality, ve které bydlí. 

Nově se asistenti věnují lokalitě v centru lázeňského území. Kontroly se zaměřují na zajištění dohledu 
nad dodržováním čistoty zvláště na veřejných prostranstvích, neboť dochází k výraznému nárůstu 
počtu problémových osob bez přístřeší, které zneužívají nevymahatelnost práva. 

Dotace je určena na pokrytí větší části mezd, ostatní položky (vzdělávání, supervize, výstroj) jsou 
hrazeny z rozpočtu městské policie. Celkové náklady 1 580 000 Kč, z toho požadovaná dotace 
1 056 000 Kč, spoluúčast 524 000 Kč. 
 
Hlasování: 
PRO: 7     PROTI: 0  ZDRŽEL SE:    0  
 
Usnesení: 
Komise pro bezpečnost a veřejný pořádek ve městě projednala, jednomyslně podpořila a doporučila 
radě města ke schválení projekt prevence kriminality zasílaný  v roce 2025 na MV ČR se žádostí o 
státní dotaci. Jedná se o projekt: 
Karlovy Vary – asistent prevence kriminality  - 2025  
 
 
Projekt: Prevence sociálně nežádoucích jevů formou divadla 
Oddělení prevence a dohledu městské policie realizuje své preventivní programy od roku 2001. 
Zacíleny jsou na kriminalitou nejvíce ohrožené skupiny, což jsou děti, mládež, senioři a zdravotně 
postižení. Prevence probíhá nejčastěji v podobě besed a doplňkových akcí, které kladou důraz na 



prožitek. Obdobnou formou působí i divadelní představení, která nabízí  některé divadelní soubory a 
obsahově se přímo zaměřují na prevenci sociálně nežádoucích jevů (šikana, kyberšikana, závislosti, 
podvodná jednání, bezpečnost v dopravě, atd.). Projekt je zaměřen na dvě cílové skupiny, děti 
předškolního věku a seniory. Divadelní představení pro děti by proběhlo v dopoledních hodinách, pro 
seniory v odpoledních.  
Dotace bude použita na náklady za pronájem prostor a s tím spojených provozních služeb  a odměnu 
divadelnímu souboru. Na radu města byla podána žádost o slevu na nájmu a provozních službách, 
sleva byla schválena ve výši 90% celkových nákladů. 
24.000 Kč 
 
Projekt: Didaktické a motivační pomůcky pro preventivní činnost Městské policie Karlovy Vary  
Oddělení prevence a dohledu městské policie realizuje své preventivní programy od roku 2001. 
Zacíleny jsou na kriminalitou nejvíce ohrožené skupiny, což jsou děti, mládež, senioři a zdravotně 
postižení. V rámci preventivních besed navštěvují strážníci mateřské školy, základní a střední školy. 
Třetím rokem běží zájmový kroužek „Mladý strážník“. Pro seniory je 15 let realizován vzdělávací 
kurz „Senior akademie, oddělení prevence spolupracuje s kluby seniorů a zdravotně postiženými. 
Preventivní činnost doplňuje řada akcí pro cílové skupiny i odbornou veřejnost. V rámci programů 
využívají strážníci didaktické a motivační materiály (např. Notes strážníka Pavla, Omalovánky 
strážníka Pavla, samolepky s tísňovými linkami, reflexní materiály pro bezpečný pohyb na silnici, 
klíčenky, baterky, osobní alarmy), se kterými přímo pracují nebo je využívají jako odměny pro své 
posluchače.  
Dotace bude použita na nákup didaktických a motivačních pomůcek. 
80.000 Kč 
 
Hlasování: 
PRO: 7     PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení: 
Komise pro bezpečnost a veřejný pořádek ve městě projednala, jednomyslně podpořila a doporučila 
radě města ke schválení projekty prevence kriminality zasílané v roce 2025 na KÚ Karlovarského 
kraje se žádostí o dotaci. Jedná se o dva projekty: 
1. projekt: Prevence sociálně nežádoucí jevů formou divadla  
2. projekt: Didaktické a motivační pomůcky pro preventivní činnost Městské policie Karlovy Vary 
 
5.  diskuse, různé,  závěr 
Velitel městské policie informoval a odpovídal na otázky týkající se připravovaného provozu CAM-
CVAR a městského kamerového dohlížecího systému.   
Paní Batíkovou byl vznesen dotaz, proč město Karlovy Vary nevyužívá Celní správu k vymáhání 
pokut uložených za porušení vyhlášky č.4/2022, o omezení provozní doby hostinských provozoven. 
Celní správa není v této záležitosti využívána, protože na magistrátu města funguje oddělení v rámci 
odboru financí, které všechny pohledávky vymáhá. Následně proběhla diskuse o efektivitě vyhlášky a 
opatřeních souvisejících s jejím uplatňováním. Velitel městské policie doporučil paní Batíkové 
projednání této záležitosti s vedoucím OFE, které je k tomuto gesčně příslušné. 
Termín pro příští jednání komise bude doplněn. 

Dne:    20. 1. 2025 

Zapsala: Mgr. Kamila Hofmanová, tajemnice komise _____________________ 

_____________________ 

Jakub Žikeš 

předseda komise 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


